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Številka: 031-0007/2022 
 

ZAPISNIK 
4. redne seje Sveta Krajevne skupnosti Loka, 

ki je bila dne 29. septembra 2023, ob 18.00 uri v novih prostorih KS (prostori pod 
kulturno dvorano)  

Prisotni člani sveta:  
Aleksander File, Cvetka Ostrovršnik, Karel Šantej, Anton Vidmar, Miha Primožič, Breda 
Rman, Barbara Zakrajšek. 
 
Odsotni člani sveta:  
Franja Strniša 
 
Ostali prisotni: 
Gorazd Zupanc, član OS, 
Marjetka Flisek, referentka za KS. 
  
Lista prisotnosti je sestavni del zapisnika.  
 
Sejo vodi: Aleksander File predsednik sveta KS Loka. 
 

Ad 1 
Ugotovitev sklepčnosti in potrditev dnevnega reda 

 
Ob začetku seje je bilo prisotnih 7 članov sveta KS Loka. Svet KS Loka je bil sklepčen.  
 
Predsedujoči pozdravi člane sveta ter prebere predlog dnevnega reda in ga poda v razpravo 
ter potrditev.  
 
Predlog dnevnega reda: 
1. Ugotovitev sklepčnosti in potrditev dnevnega reda,  
2.   Pregled in potrditev zapisnika 3. redne seje sveta z dne 22. 3. 2023, 
3.   Obravnava predloga finančnega načrta za leto 2024, 
4.   Kategorizacija občinskih cest in sprejem sklepa o spremembah kategorizacije občinskih  
      cest, 
5.   Obravnava predloga za spremembe in zmanjšanje števila volilnih enot, 
6.   Praznik KS Loka, 
7.   Pregled vlog in dopisov, 
8.   Pobude in predlogi članov sveta, 
9.   Razno.  
 
Razprave ni.  
  
 
Sklep: 
Člani sveta potrdijo predlagani dnevni red.  
Izid glasovanja: 7 za 0 proti (prisotnih 7). 
Sklep sprejet.  
 

Ad 2 
Pregled in potrditev zapisnika 3. redne seje sveta z dne 22. 3. 2023 

 
Člani sveta so zapisnik prejeli na svoje elektronske naslove. Predsednik poda zapisnik v 
razpravo. 
Razprave ni. 
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Sklep: 
Člani sveta KS Loka so potrdili zapisnik 3. redne seje sveta z dne 22.3.2023. 
Izid glasovanja: 7 za 0 proti (prisotnih 7). 
Sklep sprejet.  

 
Ad 3 

Obravnava predloga finančnega načrta za leto 2024 
 
Gradivo v obliki tabele so člani sveta prejeli na svoje elektronske naslove. Predsednik 
predstavi posamezne postavke. Člane sveta je zmotil nižji indeks prihodkov, zato predlagajo, 
da se gradivo pregleda, po potrebi dopolni in se obravnava na naslednji redni seji sveta KS 
Loka.  
 

Ad 4 
Kategorizacija občinskih cest in sprejem sklepa o spremembah 

 kategorizacije občinskih cest 
 

Predsednik poda članom sveta v pregled gradivo vezano na poziv za pregled stanja in 
zbiranja pobud glede kategorizacije cest v Občini Sevnica. Ob pregledovanju gradiva poteka 
razprava glede meril in pogojev za upravičenost prekategorizacije cest. Predsednik bo 
informacije pridobil pri strokovnih službah Občine Sevnica. 
 
Sklep: 
Svet Krajevne skupnosti Loka pri Zidanem Mostu na svoji 4. redni seji dne, 29.9.2023 
predlaga naslednje kategorizacije: 

- Vrisana pot, ki ni kategorizirana od Strajnar Igorja iz Račice preko polja mimo 
objekta Račica 53 a na priključek na državno cesto (parc. št. 839 k.o. 1364 
Loka): 

- Pot Šentjur na Polju (Kosar) proti Prebevšku; 
- Pot od Štavta do naslova Breg 42.  

 
Izid glasovanja: 7 za 0 proti (prisotnih 7). 
Sklep sprejet.  
 

 Ad 5 
Obravnava predloga za spremembe in zmanjšanje števila volilnih enot 

 
Predsednik članom sveta predstavi poziv Volilne komisije občine Sevnica. Med člani sveta 
poteka razprava. 
 
Sklep: 
Svet KS Loka predlaga, da se zmanjša po enega člana sveta v Čelovniku in Radežu, 
doda pa se po enega svetnika v Račici in Loki. 
Izid glasovanja: 7 za 0 proti (prisotnih 7). 
Sklep sprejet.  
 

Ad 6 
Praznik KS Loka 

Predsednik pove, da je datum rezerviran za obeležitev praznika KS Loka 21.10.2023. Ob 14. 
uri je predvideno druženje ob stojnicah. Ob 18. uri je predviden kulturni progam, kjer bo 
sodelovala osnovna šola in vrtec Loka. Za zabavo bo skrbel ansambel Jarica.  Predsednik 
člane sveta pozove k sodelovanju s podajanjem dodatnih idej glede poteka programa.  
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Pri tej točki Cvetka Ostrovršnik predstavi dejavnosti Kulturnega društva Loka in svet KS prosi 
za finančno pomoč pri delovanju. Predsednik predlaga, da se društvo prijavi na razpis 
sofinanciranja društev, ki so registrirana in delujejo na območju KS Loka. Vsa društva bodo o 
poteku razpisa pravočasno obveščena po pošti. 
 

Ad 7 
Pregled vlog in dopisov 

 
Predsednik članom sveta predstavi prispele vloge in dopise. 

- Kulturno društvo Loka → vloga za sofinanciranje društva pri delovanju 
 
Predsednik predlaga, da se vsa društva prijavijo na razpis za sofinanciranja društev, ki so 
registrirana in delujejo na območju KS Loka. Vsa društva bodo o poteku razpisa pravočasno 
obveščena po pošti. V finančnem načrtu so za pomoč pri delovanju društev rezervirana 
sredstva v vrednosti 3.000,00 EUR.  
 

- Ureditev ceste Parkelj  → predsednik je odobril 1 kamion peska. 
- Kulturno, športno in turistično društvo Blaž Jurko Razbor pod Lisco → 2 vlogi (prošnja 

za finančno pomoč pri ureditvi igrišča in prošnja za sofinanciranje pri delovanju 
društva). 

 
Člani sveta podajo pobudo za postavitev usmerjevalna signalizacija za pokopališče. 
Pobuda, ki je bila dana v participativni proračun je bila namreč zavrnjena.  
 
Anton Vidmar predstavi težavo krajanov glede primera Gaši na Razborju in prosti člana 
občinskega sveta, da se zadeva obravnava na občinskem svetu.  Odgovor naj se pošlje 
na uradni naslov krajevne skupnosti Loka.  

 
Ad 8 

Pobude in predlogi članov sveta  
 

Miha Primožič pove, da Društvo kmečkih žena in Turistično društvo potrebujejo finančno 
pomoč zaradi prihajajočih dohodkov.  
 
Cvetka Ostrovršnik članom sveta predstavi dopis, ki ga je prejela od Mojce Sešlar glede 
pogojev Zavoda za varstvo kulturne dediščine vezano na objekt Sadjarstva Blanca. 
Kulturno varstveno mnenje je v pripravi. Predvidena je rekonstrukcija obstoječega objekta 
s spremembo namembnosti in delna odstranitev objekta. Uredil bi se trg parkirišča in 
potrebna infrastruktura. Projekt je izdelalo podjetje Boson d.o.o. 
Med člani sveta poteka razprava, ki so mnenja, da je smiselno objekt porušiti, saj pravijo, 
da obnova ni rentabilna. Objekt v sedanjem stanju predstavlja nevarnost mimoidočim, 
predvsem otrokom, ki čakajo avtobus. Objekt kraju jemlje ugled. Miha Primožič pove, da 
vztraja pri rušenju objekta in je v ta namen pripravljen organizirati zbiranje podpisov 
krajanov, ki podpirajo odstranitev objekta. Sredstva, ki so potrebna za rekonstrukcijo 
propadajočega objekta, je smiselno vložiti v posodobitev šole in vrtca v Loki.  
 
19.25 sejo zapusti član OS Gorazd Zupanc.  
 
Člani sveta predlagajo, da se organizira sestanek s predstavnico Zavoda za kulturno 
dediščino in se ji predstavi trenutno stanje na terenu in mnenje krajanov.  
 
V nadaljevanju poteka razprava glede umestitve čistilne naprave. Glede izgradnje čistilne 
naprave ima nekaj krajanov pomisleke. Predsednik pove, da bodo strokovne službe 
Občine Sevnica organizirale ogled delujoče čistilne naprave. Vabila bodo dobili po pošti. 
→ 19.32 sejo zapusti Cvetka Ostrovršnik. Na seji je prisotnih 6 članov sveta.  
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V nadaljevanju poteka razprava glede statusa bivših prostorov krajevne skupnosti na naslovu 
Loka pri Zidanem Mostu 51. Člani sveta so mnenja, da je smiselno prostore nameniti 
delovanju društev.  

 
Predsednik pove, da se načrtuje obnova mrliške vežice na pokopališču v Loki.  

 
Barbara Zakrajšek predstavi, da se bo gradil nov vaški vodovod v vasi Šentjur na Polju. 
Ureditev celotne infrastrukture bodo financirali krajani sami. Potrebno se je pozanimati o 
pravilnem načinu zbiranja finančnih sredstev.  

 
Breda Rman pove, da se bo urejala cesta proti Štavtu. Cesta bo financirana tudi s prispevki 
krajanov.  

 
 

Ad 8 
Razno 

Točka razno ni bila obravnavana. 
 

Predsedujoči se članom sveta zahvali za sodelovanje.  
 
Seja zaključena ob 20.00 uri.  
 
Zapisala:  
Marjetka Flisek 
                Aleksander File 
                Predsednik sveta KS Loka 
 
 


